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Van:EE)(RFVWS)" <BESE @minfin nl>

Verzonden: 19 okt. 2020 20:30

Naar:
" 5.1.2e il mvws.nl>

Ce" 5.1.28 y* @minvws.nl>;"AE" BEES @minvws nl>
Onderwerp: RE: Stukje amateursport kamerbriel

Hier onze suggesties, ik bel je even snel | EXIEZY

ver:IIEN SEEN cris >

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 18:07

Aan: 5.1.2e ) (IRF/VWS) < @minfin.nl>

cer 5.1.2 ) @minvws.ni>;[SENBEEEDN@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Stukje amateursport kamerbrief

+IEEE

Hierbij een passage voor de kamerbrief vanuit sport bezien.

Groet,

ver:IEEE)(s/s)<JEKEI0 iin.
Verzonden: maandag 19 oktober 2020 15:35

aan:IEE MEE oninvws.ni>
Onderwerp: Stukje amateursport kamerbrief

IEE

Er wordt gewerkt aan een kamerbrief over steunmaatregelen. Deze brief bevat verschillende voorstellen qua (aanvullende)

steunmaatregelen en wordt woensdag besproken door de Trojka.

Vrijdag zou deze dan in de MCC/MR liggen, maandag zou deze naar de Kamer gaan.

Het is de bedoeling dat in deze brief ook een voorstel komt voor amateursport.

Intern was ons idee om de TVS en de TASO met drie maanden te verlengen (1 okt— 31 dec).

Qua bedrag zouden we dan denken aan 60 min. (op basis van de realisatiecijfers).

Hoe kijken jullie hier tegenaan? Zien jullie dit als een goed idee? Denken jullie dat die 60 min. realistisch is?
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De onderliggende aanname is natuurlijk dat de periodes vergelijkbaar zijn. Als jullie redenen zien waarom dat niet zo is, horen we

dat graag natuurlijk (het geld kan dan goed gebruikt worden voor andere steunmaatregelen).

Enig eventuele discussiepuntje dat ik mogelijk zie: destijds hebben we voor de TASO niet alleen de periode verlengd, maar ook de

doelgroep uitgebreid. Daar waren wij niet blij mee, maar jullie ook niet (was een politiecke wens). Weet alleen niet of het nu handig
is om die discussie weer te starten (gezien het beperkte bedrag van de TASO e de politieke complexitiet). Wel checkvraagje:

hebben jullie inzicht in voor welk bedrag grote verenigingen gebruik gemaakt hebben van de TASO (dus eigenlijk: wat was het extra

beslag door de uitbreiding van de doelgroep?).

En tot slot: ik neem aam dat het op deze korte termijn niet mogelijk is om tot een realistisch bedrag voor zwembaden/ijsbanen te

komen?

lk heb een voorstel qua tekstje voor de kamerbrief bijgevoegd.

Lukt het om vandaag nog te reageren?

Groet,

P.S. Wel lekker omgekeerde wereld dit trouwens ;)
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